

Lokalbestyrelsesmøde, Thise skole og SFO onsdag den 12.februar

Deltagere: Gitte, Katrine FS., Bente, Sarah, Hannibal, Jeppe Kathrine H, HP og Anne

Afbud:

Mødeledelse: Bente, **Referent:** Anne

Dagsorden

Emne	Ansvarlig	Tid	Forberedelse	Mål/udbytte	Konklusions- og aftalereferat
Velkommen og rammesætning	Bente	18.00-18.05		Lande og få en kop kaffe	
Nyt fra elevrådet	Hannibal og Jeppe	18.05-18.15			Elevrådet er inddraget i hvordan vi kan bruge Aulaen til inde-frikvarter. Elevrådet er i gang med at lave trivselsundersøgelse i alle klasserne.

					Nyt fra skolebestyrelsesmøde på Hedegård. Primære fokus er pt sammenlægningen SØ/SK
Princip for brug af mobiltelefoner i pauserne	Arbejdsgruppen: Bente Gitte Katrine FS	18.15-18.40		Arbejdsgruppen præsenterer og princippet færdiggøres	Vi skal levere elever til HE, som er mobilfri. Der er også kommet forældrehenvendelse med ønske om mobilfri skole. Elevrep. Kan godt se fordele ved a blive mobilfri. Men de oplever ikke udfordringer med det i hverdagen. Arbejdsgruppe forslår Anne spørger til Hes mobilprincp + spørger til erfaringer med hverdagen i det. Arbejdsgruppen laver spørgsmål vedr ønske om mobilfri skole ved alle forældre. Skolen hjælper med

					at lave multiple choice via Aula. Gør vores skole mobilfri – det gør vores hjerner mere rig.
Pause		18.40-18.50			
Mere gang i forældrerådene Og støtteforening?	Arbejdsgruppe: Bente Katrine H	18.50-19.10		Arbejdsgrupperne præsenterer	<u>Mere gang i forældrerådene:</u> Gruppen har kigget på hvad andre skole har gjort. Folder vedr forældreråd skal gennemarbejdes og efterfølgende lægges på hjemmesiden. Ide om at invitere forældrerådene til e tema- og infomøde (fra næsteskoår). Det skal være i september og i forlængelse af lokalbestyrelsesmøde. Bente tager folder med til skolebestyrelsesmøde på HE.

					HP tilbyder at opdatere Aula-gruppen til forældrerådene. <u>Støtteforening:</u> Støtteforening fra børnehaven vil gerne dække både børnehave, skole og SFO. Dog med separate regnskaber. Der ønskes flere medlemmer, og vi sender forespørgsel ud til alle forældre. Det er et ønske, at der kunne være en repræsentant, som både sad i støtteforeningen og lokalbestyrelsen. Sarah sender udkast til besked til Anne, som formidler videre
<u>Nyt fra:</u> Formanden	Bente HP	19.10-19.30			Formand: Bente og Jeppe har været til møde i skolebestyrelsen. Stort

Personale (skole/SFO)	Anne				fokus på sammenlægning mellem SØ/SK samt elever om kommer fra ØB. Den sammenlægning fordrer aftaler og retningslinjer for klassedannelse.
Skole/SFO-leder					
Evt. lukket møde					Møde i Børne-ungeudvalget. Drøftet hvor hvilke principper skal udformes ift skolebestyrelse og lokalbestyrelse. Personale: Ikke noget herfra Skoleleder: Deling af outcome fra Løvens Hule med 5.og 6.klasse venter, da eleverne først får besked inden vinterferien. Skolen har indgået samarbejde med aktivfrikvarter.dk mhp at indsamle til en multibane.

					Anne sender liste til alle i lokalbestyrelse for hjælp til forslag. Kvalitetsløft i Folkeskolen fra ministeriet: Anne fortæller mere på næste møde når skolen ved mere om næste års planlægning.
Godkendelse af referat	AH	19.30-19.40			Godkendt.
Evt./ Tak for i aften	Bente	20.00			Forplejning næste gang: Sarah

Kommende møder:

Forslag til hjemmesiden

Årshjul inkl. Principper, som skal behandles lokalt – gennemgang af nuværende principper.

Princip vedr sponsorering og reklame

Børnesyn

Oplæg om økonomi i skolevæsenet ift specialtilbud/almenttilbud

Oplæg fra AH om deltagelsesmuligheder for alle og specialpædagogik i alment tilbud

Sproget blandt børnene